
國立清華大學動力機械工程學系徵聘教師啟事 

 

本系誠徵教師兩名（助理教授、副教授、或教授職級），需求領域如下。應

徵者需具有相關領域專長之博士學位。起聘日期：2012 年 8 月 1 日。 

 

一、設計、製造、固力相關領域(設計專長優先考慮) 一名；控制相關領域(機器

人或電動車專長優先考慮) 一名 

二、應檢具資料： 

1. 履歷表（請註明應徵職級） 

2. 著作目錄 

3. 代表性研究論文（最多 5 篇，請寄 pdf 檔） 

4. 推薦函兩封（可以郵遞或 e-mail pdf 檔方式寄至本系） 

5. 最高學歷證件影本或預定取得學位之證明 (須經指導教授簽名) 

6. 成績單影本：大學（含）以上（申請副教授職級以上者得免附） 

7. 教學計畫書與可授課之課程大綱 

8. 研究興趣與研究計畫書 

9. 其他有助於申請之資料 (如得獎與專利等) 

 

 

有意者請於 2012 年 2 月 1 日前（郵戳為憑），將應檢具資料備齊寄至： 

 

33013 新竹市光復路二段 101 號 

國立清華大學動力機械工程學系 

新聘教師遴選委員會 

召集人 宋震國 教授  收 

 

並請同時將資料以 pdf 檔 email 至 cksung@pme.nthu.edu.tw (推薦函可僅以

郵遞方式寄至本系）。 

 

聯絡人：張惠珍小姐 

電話：03-5715131 轉 33773，傳真：03-5722840 

E-mail: pme@pme.nthu.edu.tw 

 

教授職缺說明請見本系網站：www.pme.nthu.edu.tw 

 

mailto:cksung@pme.nthu.edu.tw
mailto:pme@pme.nthu.edu.tw
http://www.pme.nthu.edu.tw/


Faculty Position in Department of Power Mechanical Engineering 

National Tsing Hua University 
 

The Department of Power Mechanical Engineering at National Tsing Hua University, 

Taiwan, R.O.C., invites applications for two full-time tenure-track faculty positions 

(assistant, associate, or full professor): one in Design, Manufacturing, and Solid 

Mechanics related areas (priority given to candidate in design); one in Control Related 

Areas (priority to expertise in Robotics or Electric Vehicle Systems). The proposed 

starting date for the position is August 1, 2012.   

  

If interested, please submit the following application materials: 

1. Curriculum vitae (please specify intended rank of position) 

2. Publication list  

3. Selected publications (please send pdf files, up to 5 papers) 

4. Two reference letters (sent by regular mail or e-mail in PDF format) 

5. A copy of doctoral degree certificate, or a letter stating the expected graduation date 

with the signature of the applicant’s thesis advisor 

6. Transcripts or academic records of both undergraduate and graduate studies 

(optional for applicants of associate and full professor position)  

7. A statement of teaching interests with course outlines 

8. A statement of research interests and plans 

9. Other materials that help demonstrate the applicant’s accomplishments (such as 

certificates of awards, patents, etc.) 

 

The application package should be received by February 1, 2012 by mail. The 

aforementioned application materials (except reference letters) also should be sent in 

pdf format by e-mail to Prof. Cheng-Kuo Sung, Chairman of the Search Committee, 

at the address listed below. 

 

Please send all correspondence to: 

 

Prof. Cheng-Kuo Sung 

Department of Power Mechanical Engineering 

National Tsing Hua University 

Hsinchu, Taiwan 30013, R.O.C. 

E-mail: cksung@pme.nthu.edu.tw 

 

Phone: 886-3-5715131 ext. 33773 (Contact Ms. Chang) 

Fax: 886-3-5722840 

E-mail: pme@pme.nthu.edu.tw 

For further information regarding the tenure-track position please visit our 

Department website: http://www.pme.nthu.edu.tw 
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